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w dniu 23 grudnia 2015 r.

Ad. pkt. 1 – otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Pani Krystyna Kaczyńska, która powitała
radnych oraz zaproszonych gości: Panią Beatę Jarosz – Wójta Gminy, Pana Tadeusza
Wysockiego – Sekretarza Gminy, Panią Monikę Gońca – Skarbnika Gminy, kierowników
jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów sołectw, zaproszonych gości: Pan Bogdana
Pochodaja – Radnego Powiatu Braniewskiego, Pana Sylwestra Machnika – Członek Rady
Powiatowej W-M Izby Rolniczej, oraz przybyłą na salę publiczność.

Sprawy porządkowe. Proszę wszystkich państwa o wyłączenie telefonów komórkowych.
Po każdym omawianym punkcie zadaję pytanie: „Czy są osoby, które chcą zabrać na
dany temat głos” - jeżeli są takie osoby proszę się zgłaszać.

Ad. pkt.  2. – stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sesja jest
prawomocna, ponieważ na 15 radnych w obradach uczestniczy 10 – lista obecności sta-
nowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 3. – Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek posiedzenia, który przyjęto jednogłośnie w
głosowaniu jawnym (w głosowaniu udział wzięło 10 radnych) w brzmieniu, jak niżej:

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji.
3. Rozpatrzenie wniosków sprawie zmiany porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.
5. Dyskusja i przyjęcie uchwał w sprawie:

5.1. zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2015-
2025 

5.2. zmiany w budżecie gminy na 2015 r.
5.3.  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Wilczęta  na  lata

2016-2025,
5.4. uchwalenia budżetu Gminy Wilczęta na 2016 rok,
5.5. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków,
5.6. ustalenie wzoru deklaracji na odbiór odpadów komunalnych,
5.7. ustalenie wzorów formularzy w zakresie podatku rolnego,
5.8. ustalenie wzorów formularzy w zakresie podatku od nieruchomości,
5.9.  ustalenie wzorów formularzy w zakresie podatku leśnego,
5.10.  uchwalenia  statutu  samorządowego  zakładu  budżetowego  -  Zakładu

Komunalnego w Wilczętach.
5.11. wystąpienia Gminy Wilczęta ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka

„Zalew Wiślany”.
6. Interpelacje, wnioski i zapytania.
7. Zakończenie sesji.

Ad. pkt. 4. – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji Nr X/2015 z dnia 27 listopada 2015 r. przyjęto w głosowa-
niu jawnym przy 9 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się”, bez odczytywania.



Ad. pkt. 5.  1  . – Zmiany w WPF na lata 2015-2025 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczęta na lata 2015-2025 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Wnioski i opinie komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 8 głosach
„za” i 2 „wstrzymujących się” jako uchwałę Nr XI/66/15 stanowiącą załącznik Nr 3 do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 5.2  . – Zmiany w budżecie gminy na 2015 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2015 r. zapoznała
zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4
do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 8 głosach
„za” i 2 „wstrzymujących się” jako uchwałę Nr XI/67/15 stanowiącą załącznik Nr 5 do
niniejszego protokołu

Ad. pkt. 5.3  . – uchwalenie WPF na 2016-2025

Z treścią uchwały RIO nr RIO.VIII-0120-660/15 Składu Orzekającego RIO w Olsztynie
z dnia 4 grudnia 2015 r. oraz projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Pro-
gnozy Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2016-2025 zapoznała zebranych Pani Monika
Gońca – Skarbnik Gminy. Uchwała RIO oraz projekt uchwały Rady Gminy stanowią odpo-
wiednio załączniki Nr  6 i 7 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

negatywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.



Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 7 głosach
„za” i 3 „przeciw” jako uchwałę Nr XI/68/15 stanowiącą załącznik Nr 8 do niniejszego
protokołu

Ad. pkt. 5.4  . – budżet na 2016 rok

Z  treścią  uchwał  RIO  nr  RIO.VIII-0120-659/15,  nr  RIO.VIII-0120-661/15  Składu
Orzekającego RIO w Olsztynie z dnia 4 grudnia 2015 r. oraz projektem uchwały w spra-
wie  uchwalenia budżetu Gminy Wilczęta na 2016 r. zapoznała zebranych Pani Monika
Gońca – Skarbnik Gminy. Uchwały RIO oraz projekt uchwały Rady Gminy stanowią odpo-
wiednio załączniki Nr 9, 10 i 11 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

negatywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radny Andrzej Kubaszek – Jak jest z drogą do p. Komudy i Terlickiego?

Wójt Gminy – Drogi będą naprawiane w miarę posiadanych środków i w kolejności zależ-
nej od pilnych potrzeb. Projekt budżetu jest dokumentem elastycznym, co roku są wpro-
wadzane niezbędne zmiany. Budżet tworzymy na miarę naszych możliwości. Jest zapla-
nowanych sporo inwestycji. Chcemy aby w naszej gminie żyło się lepiej. Liczę na bieżącą
i konstruktywną współpracę. Jeżeli  uważacie państwo, że któreś inwestycje są niepo-
trzebne albo uważacie, że inne są priorytetowe to proszę o zgłaszanie tego.

Radna Elżbieta Skubij – Z budżetu wycofano inwestycję tzw. „Orlik”.

Wójt Gminy – Przyznaję, że nie pamiętam abym mówiła, że wprowadzę te zadanie do
budżetu. Zadanie o którym pani mówi opiewa na wartość ponad 2 mln. zł. Są pewne
priorytety jak zaopatrzenie w wodę, gospodarka ściekami, drogi gminne czy oświata. Po-
rywamy się na bardzo duże zadanie jakim jest kanalizacja, dlatego ta inwestycja musi
być odłożona na później.

Radna Elżbieta Skubij – Co z dokumentacją ściekową na Gładysze?

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Firma – biuro
projektowe  zobowiązało się wykonać ją do 30 marca 2016 r.

Pan Bogdan Pochodaj – Radny Powiatu Braniewskiego – Zgadzam się z panią Wójt. Rad-
ni decydują i dają przyzwolenie na zadania i kierunki rozwoju Gminy.

Przewodnicząca Rady – Niepokoi mnie sytuacja zakupu wozu strażackiego, czy nie mamy
innych ważniejszych wydatków?

Wójt Gminy – Mamy dwa, powyżej trzydziestoletnie wozy strażackie, a bezpieczeństwo
mieszkańców i ochrona  przeciwpożarowa jest również zadaniem własnym Gminy. W sy-
tuacji pożaru i niewyjechania naszych jednostek, nie ugaszenia pożaru – każdy mieszka-
niec naszej gminy ma prawo domagać się że jego konstytucyjne prawo do bezpieczeń-
stwa zostało naruszone. Wartość dofinansowania zakupu samochodu pożarniczego z na-
szej strony to 15%. W przypadku gdy nie złożymy wniosku do Urzędu Marszałkowskiego
nie pozyskamy tego samochodu, ponieważ następnego konkursu na zakup z dofinanso-
waniem nie będzie. Jesteśmy oddaleni od Braniewa o ponad 30 km. W ochronie naszych



mieszkańców uważam, że to jest zadanie zasadne. W sytuacji gdy mamy dwa samocho-
dy w takim roczniku, gdzie na rynku taboru samochodowego te roczniki są bardzo prze-
chodzone, to spróbujmy o ten samochód „zawalczyć”. Środki jakimi dysponuje Marszałek
wystarczą na 12 nowych samochodów strażackich. O te wozy starają się samorządowcy
z naszego województwa. Jeżeli nie wyjedzie samochód z OSP Wilczęta, to ja ponosze od-
powiedzialność za to, że nie ma zabezpieczenia przeciwpożarowego Gminy.

Przewodnicząca Rady – Mnie nie chodziło o to czy on jest potrzebny czy nie ale nie wie-
my czy go otrzymamy z Urzędu Marszałkowskiego, trzeba będzie brac pożyczkę

Wójt  Gminy – Pani  Skarbnik wyjaśniała,  że w przypadku realizacji  inwestycji  jest  to
100% wpisane w paragrafie pożyczek (kredytów). Jeśli nie dostaniemy dofinansowania
to na następnej sesji zostanie to „wyprowadzone”, zostanie zdjęte z budżetu.

Radny Roman Waldeck – Rozmawialiśmy na Komisjach Rady, że budżet „idzie” w stronę
oczyszczalni. Jestem strażakiem od szesnastego roku życia i nie chciałbym wsiąść do sa-
mochodu który nie może wyjechać do pożaru. Jeżeli straż, która jest mobilna, a mówię
tu o OSP Wilczęta, to muszą być pewni, że wsiadają do sprawnego wozu.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Na co przeznaczona ma być dotacja dla Zakładu Komunal-
nego?

Skarbnik Gminy – Całość inwestycji (dokumentacja, geodezja i wykonawstwo) dotyczy
stacji uzdatniania wody w Wilczętach oraz kanalizacja w Górach, Spędach i Gładyszach –
realizacja do 2019 roku.

Wójt Gminy – Kwota za dokumentację, w opisie faktury, będzie opisana w ramach rozli-
czenia środków otrzymanych od „Agencji”.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 7 głosach
„za” i 3 „przeciw” jako uchwałę Nr XI/69/15 stanowiącą załącznik Nr 12 do niniejszego
protokołu

Ad. pkt. 5.5  . – taryfa za zbiorowe odprowadzanie ścieków

Z wnioskiem o zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków oraz tre-
ścią projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ście-
ków zapoznał zebranych Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego. Wnio-
sek oraz projekt uchwały stanowią odpowiednio załączniki Nr 13 i 14 do niniejszego pro-
tokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Pan Bogdan Pochodaj – Radny Powiatu Braniewskiego – Czy 28 310 m3 ścieków to pra-
widłowa wartość.

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Panie Bogdanie,
to jest ilość ścieków, która przypływa na oczyszczalnię. 28 000 m3 ścieków przez 12 mie-
sięcy wstecz.

Wywiązała się dyskusja pomiędzy panem Bogdanem Pochodaj a panem Łukaszem Kor-
neluk,  dotycząca  użytkowania  kanalizacji  ściekowej  Słobity-Dębień-Karwiny-Wilczęta



przez mieszkańców tych miejscowości przed odebraniem inwestycji i nie pobierania za to
opłat a wliczonej do kalkulacji ceny za ścieki, wzrostu ceny za energię elektryczną.

Wójt Gminy – Ścieki należało odebrać od mieszkańców mimo tego, że faktycznie inwe-
stycja nie została odebrana. To, że wydłużał się termin odebrania inwestycji i formalnie
została zakończona pod koniec czerwca, ale ilość ścieków która wpłynęła na oczyszczal-
nię jest taka jaka została przedstawiona.

Pan Łukasz Korneluk – Inwestor wykonujący inwestycje posiada częściowe protokoły z
odbioru  inwestycji.  25 jest  sporządzony końcowy protokół  odbioru  z  inwestycji,  czyli
wszystkie formalności zbiera do „kupy”. Pierwsze faktury za przepompownię ze strony
Słobit pojawiają się w listopadzie i mogę je państwu przedstawić. Zużycie energii też jest
zgodne z kartotekami. Ścieki przypływają do Wilcząt i jest to sporządzone na podstawie
ewidencji miesięcznych odczytów.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Wiemy, że do oczyszczalni dostaje się też deszczówka i czy
będzie pan to w stanie zabezpieczyć.

Pan Łukasz Korneluk – Na dzień dzisiejszy mamy zlokalizowane cztery punkty gdzie są
zaniżone studnie, nasze kanalizacyjne. W styczniu zakupimy pierścienie aby studnie pod-
nieść i woda nie dostawała się do nich.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 7 głosach
„za”, 2 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” jako uchwałę  Nr XI/70/15 stanowiącą za-
łącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 5.6  . – deklaracja na odbiór odpadów komunalnych

Z treścią projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospoda-
rowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na
terenie Gminy Wilczęta zapoznał zebranych Pan Tadeusz Wysocki – Sekretarz Gminy.
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 10 radnych), jako uchwałę Nr X/71/15 stanowiącą załącz-
nik Nr 17 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 5.7  . – formularz w zakresie podatku rolnego

Z treścią projektu uchwały w sprawie wzorów formularzy w zakresie podatku rolnego
zapoznał zebranych Pan Tadeusz Wysocki – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały stanowi
załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.



 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 10 radnych), jako uchwałę Nr XI/72/15 stanowiącą załącz-
nik Nr 19 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 5.8  . – formularz w zakresie podatku od nieruchomości

Z treścią projektu uchwały w sprawie wzorów formularzy w zakresie podatku od nieru-
chomości zapoznał zebranych Pan Tadeusz Wysocki – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały
stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 10 radnych), jako uchwałę Nr XI/73/15 stanowiącą załącz-
nik Nr 21 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 5.9  . – formularz w zakresie podatku leśnego

Z treścią projektu uchwały w sprawie wzorów formularzy w zakresie podatku leśnego
zapoznał zebranych Pan Tadeusz Wysocki – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały stanowi
załącznik Nr  22 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 10 radnych), jako uchwałę Nr XI/74/15 stanowiącą załącz-
nik Nr 23 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 5.10  . – statut Zakładu Komunalnego



Z propozycją zmiany statutu stanowiącego załącznik do projektu uchwały w sprawie
uchwalenia statutu samorządowego zakładu budżetowego - Zakładu Komunalnego w Wil-
czętach zapoznał zebranych Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego. Pro-
jekt uchwały stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja nie zaję-

ła stanowiska (ponieważ 3 członków „wstrzymało się” od głosu) na powyższy projekt
uchwały.

 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radny Ryszard Adamczyk – W § 3 ust. 2 pkt 14 zapisane, że między innymi przedmio-
tem działania Zakładu jest wykonywanie inwestycji. Jak to będzie realizowane?

Pan Łukasz Korneluk – Zakres działalności Zakładu został powielony z ustawy o finan-
sach publicznych, która reguluje to co jednostka może zlecić swoim zakładom budżeto-
wym. Tu chodzi o realizację inwestycji wodno-kanalizacyjnych. Nie jest tu wprost sprecy-
zowane tak jak i w ustawie ponieważ tego rodzaju inwestycja jest zlecana w formie dota-
cji, i za każdym razem podpisujemy umowę. Państwo jako Rada za każdym razem wie-
dzą jakiego rodzaju jest to inwestycja. Sami możemy też realizować inwestycje ale w ra-
mach posiadanych przychodów.

Pan Bogdan Pochodaj – Jak to się będzie miało w stosunku do wykonywania przyłączy do
odbiorcy?

Pan Łukasz Korneluk – Indywidualne zlecenie do Zakładu.

Przewodnicząca Rady – Czy państwo jako Zakład Komunalny pozyskujecie usługobior-
ców?

Pan Łukasz Korneluk – Na podstawie poprzedniego Statutu Zakład również świadczył do-
datkowe usługi. Te wszystkie zapisy nie wykluczają świadczenia usług na rzecz osób fi-
zycznych. Gdyby to była znaczna ilość usług świadczonych na rzecz osób fizycznych na-
leżało by zlikwidować Zakład i utworzyć przedsiębiorstwo, ale to państwo jako Rada de-
cydują o przekształceniu Zakładu w przedsiębiorstwo ze 100 % udziałem jednostki sa-
morządu terytorialnego. Bez państwa wiedzy nic się nie może odbyć.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Zatrudnianie pracowników w ramach prac interwencyjnych
i publicznych – to pan będzie składał zapotrzebowanie, zatrudniał i czy będzie pan miał
pracownika, który będzie ich nadzorował?

Pan Łukasz Korneluk – Po wstępnych rozmowach z organem prowadzącym jest ustalone,
że część pracowników interwencyjnych ma „przechodzić” przez nas, osobom nadzorującą
będzie pracownik z organu prowadzącego.

Wójt Gminy – Chciałabym doprowadzić do trochę większej przejrzystości i braku fikcji. W
tym roku pracowników interwencyjnych było mniej, ale bywały lata gdy było ich kilka-
dziesiąt i wszyscy byli pracownikami biblioteki. Trochę to jest niezgodne z rzeczywisto-
ścią – pracownik ten powinien przekładać książki w bibliotece a nie karczować krzaków
czy wykonywać prace porządkowe.

Przewodnicząca Rady – „§ 4. Strukturę organizacyjną, stan zatrudnienia ustalony przez
Dyrektora Zakładu Komunalnego wymaga zatwierdzenia przez Wójta Gminy”.  Pan nam
nie przedstawił struktury organizacyjnej Zakładu, dlaczego?



Pan Łukasz Korneluk – To też jest związane z pracownikami interwencyjnymi. Jeśli pani
Wójt zleci dla Zakładu zatrudnienie tych 12 pracowników wówczas będę zobowiązany
sporządzić nowy schemat organizacyjny Zakładu i przedłożyć go pani Wójt do zatwier-
dzenia, że zatrudniamy 12 „pracowników gospodarczych”. Za każdym razem jak będzie-
my zatrudniać tych pracowników będziemy aktualizować schemat.

Pan Bogdan Pochodaj – Struktury organizacyjne „stałe” powinny być w projekcie uchwa-
ły.

Pan Łukasz Korneluk – Państwo jako Rada widzą plan finansowy Zakładu (jest paragraf
na wynagrodzenia)

Wójt Gminy – Nie ma czegoś takiego jak struktura stała. Każdy pracownik zatrudniony w
ramach prac interwencyjnych w Zakładzie, urzędzie gminy czy szkole jest pracownikiem,
któremu przysługuje określone prawo – nie ważne czy jest etatowym czy zatrudniony na
innych zasadach.

Wywiązała się dyskusja pomiędzy panem Bogdanem Pochodaj, radcą prawnym urzędu
gminy, panią Wójt i panem Łukaszem Korneluk, dotycząca możliwości i zasadności ujęcia
w statucie Zakładu Komunalnego jego schematu organizacyjnego.

Przerwa w sesji od godz. 11.35 do godz. 11.45

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 2 głosach
„za” i 8 „wstrzymujących się” jako uchwałę Nr XI/75/15 stanowiącą załącznik Nr 25 do
niniejszego protokołu

Ad. pkt. 5.11  . – wystąpienie ze stowarzyszenia

Z treścią projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Wilczęta ze  Stowarzyszenia
Lokalna Grupa Rybacka „Zalew Wiślany” zapoznała zebranych Pani Beata Jarosz – Wójt
Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 10 radnych), jako uchwałę Nr XI/76/15 stanowiącą załącz-
nik Nr 27 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 6. – Interpelacje, wnioski i zapytania.

Wójt Gminy – Chciałam serdecznie podziękować panu radnemu Ryszardowi Adamczyko-
wi, sołtysowi Starego Siedliska panu Dziadkowi, pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w
Słobitach Oli Karpińskiej za pomoc w przygotowaniu stanowiska promocyjnego podczas
wigilii „Czterech Kultur” w Braniewie. Było to wydarzenie, które organizował powiat bra-
niewski.

Radny Ryszard Wargacki – Sprawa dokończenia kanalizacji do pana Żołądka. 65 m to nie
taki duży koszt.



Wójt Gminy – 2 500 zł. Pan Żołądek odwiedza nie tylko pana ale również Urząd Gminy.
Nie jest to takie proste aby teraz ten problem rozwiązać. Nie mam pomysłu. Muszą być
zmiany w budżecie na przyszły rok aby to uregulować. Na obecny rok nie ma na ten cel
zabezpieczonych pieniędzy. Podań dotyczących takich i podobnych spraw jest kilkana-
ście.

Radny Tadeusz Gębarowski – Pani Wójt, drzewa w Słobitach – trzy zostały wycięte. Czy
jest możliwość aby pozyskali je mieszkańcy Słobit.

Wójt Gminy – To nie ja jestem podmiotem, do którego to pytanie ponieważ droga jest
powiatowa i właścicielem jest Zarząd Dróg Powiatowych w Braniewie.

Marcin Niski – W poniedziałek miał być przegląd drogi w Bardynach.

Wójt Gminy – Byłam na drodze do pani Renaty Zielonki – droga jest taka jak większość
dróg polnych w naszej Gminie. Na drugą drogę do p. Karpińskich już nie pojechaliśmy
ponieważ bardzo padało a ja nie mam samochodu terenowego. Poniedziałki są dniem
trudnym, do godz. 1100 przyjmuje interesantów, musiałam wyjechać w pilnej sprawie do
powiatu i dlatego zapomniałam powiadomić pana sołtysa, za co przepraszam. Droga ta
będzie robiona na wiosnę.

Radna Elżbieta Skubij – Na poprzedniej sesji przewodnicząca Komisji Rewizyjnej mówiła
o braku wglądu do dokumentów  na temat porozumienia z panem Pochodajem.

Wójt Gminy – Pani Kaczorek nie poprosiła tylko powiedziała, że w momencie kiedy prosi-
ła o te dokumenty na etapie kontroli, tych dokumentów nie otrzymała. Porozumienie z
„Duńczykiem” było podpisane przez p.o. dyrektora zakładu komunalnego pana Bogusła-
wa Żemiera a porozumienie z panem Bogdanem Pochodajem przez Wójta Bogusława
Szczerbę.

Pan Bogdan Pochodaj – Wszystkie dyskusje i uzgodnienia były prowadzone z p.o. dyrek-
tora Zakładu panem Bogusławem Żemierem.

Wójt Gminy – Pan Bogusław Żemier powiedział mi, kiedy objęłam funkcję Wójta, że ne-
gocjacje odbywały się w gabinecie Wójta. Ciągłość władzy jest. Może nie byłam przy każ-
dej sytuacji i myślę, że krzywda się nie działa, porozumienia zostały podpisane, odszko-
dowanie pan Pochodaj otrzymał. Przeprosiłam za moje niedopatrzenia jeśli takowe zaist-
niało.

Pan Ryszard Krynicz – Sołtys Sołectwa Słobity – Czy rodziny posiadające „Karty dużej
rodziny” będą zwolnione od płacenia za wywóz śmieci?

Wójt Gminy – W tej sprawie z panem Kryniczem rozmawiałam wielokrotnie, że inicjaty-
wa z którą wyszedł żeby rodziny objęte „Kartą” otrzymały ulgę albo w całkowitej albo
częściowej zmniejszonej opłaty za śmieci. Ustawa wchodzi mod stycznia i to Rada musi
podjąć decyzję. Taki projekt uchwały zostanie przygotowany na najbliższą Sesję Rady.
Nie mogę wyjść naprzeciw mieszkańców przed podpisaniem i wejściem w życie ustawy.
To Rada zdecyduje co do ulg dla rodzin wielodzietnych. Dla informacji rodzin posiadają-
cych „Kartę dużej rodziny” na terenie Gminy jest 25. Uważam, że nie powinno to być cał-
kowite zwolnienie z kosztów a jakiś procent. Obecnie nie ma podstawy prawnej na której
można by było „oprzeć„ uchwałę.

Pani Olga Karpińska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Słobitach – Chciałam podzięko-
wać Radzie Gminy pani Wójt za ufundowanie nagród na konkurs powiatowy piosenki an-
glojęzycznej, który odbył się w naszej szkole.
Następnie na ręce pani Przewodniczącej Rady zostały złożone życzenia oraz upominek
wykonany własnoręcznie przez uczniów szkoły.



Radna Elżbieta Skubij – Nie ma na stronie internetowej oświadczeń majątkowych pra-
cowników.

Sekretarz Gminy – Oświadczenia są skanowane i będą do nowego roku zamieszczone. Ze
skanowaniem jest pewnego rodzaju kłopot, ponieważ trzeba zakrywać miejsca o adresie
mimo, że wszyscy wiemy gdzie kto mieszka.

Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim za współpracę oraz złożyła życzenia rado-
snych i zdrowych Świąt Bożego Narodzenia i szczęśliwego Nowego Roku.

Życzenia  złożyła  również  pani  Wójt,  życząc  zdrowych i  pogodnych Świąt,  rozmowy i
współpracy oraz szczęśliwego Nowego Roku.

Ad. pkt. 7. – zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek
został wyczerpany, podziękowała wszystkim za udział i zakończyła posiedzenie.

Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 12:20.

PROTOKOŁOWAŁ: PRZEWODNICZĄCA
RADY GMINY WILCZĘTA

Ryszard Żemier Krystyna Kaczyńska


	PROTOKÓŁ
	Nr XI/2015
	PROTOKÓŁ Nr XI/2015


	Ad. pkt. 1 – otwarcie obrad.
	Ad. pkt. 2. – stwierdzenie prawomocności obrad.
	Ad. pkt. 3. – Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.
	Ad. pkt. 4. – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
	PROTOKOŁOWAŁ: PRZEWODNICZĄCA


